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Protokół Nr XLII /2013 

z  XLII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 października  2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 23 

września  2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2012/2013. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok;  

b)  obniżenia cen skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2014 rok; 

c) wyrażenia zgody na przeniesienie na rzecz Gminy Stryków własności 

nieruchomości; 

d) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków  z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia  24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie na 2014 rok; 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w miejscowości Kiełmina, gmina Stryków; 
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f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego we wsi Tymianka, gmina Stryków; 

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego we wsi Zelgoszcz, gmina Stryków; 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków na obszarze wsi Sosnowiec; 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne.  

11. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

12. Zamknięcie obrad.  

Porządek obrad został przyjęty przez radę jednogłośnie. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLII   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radna Małgorzata Kiełbik,  

2) radna Marzena Skwarko, 

3) radny Andrzej Pożarlik  

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 23 września   2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLI  sesji podczas obrad XLII  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że 

w okresie między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy 

biura Rady Miejskiej i przygotowaniu XLII sesji rady. 

Przewodniczący RM w Strykowie zgodnie z  art. 24 h ust. 6 i ust. 12  ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym  przedstawił  sprawozdanie z analizy danych zawartych w 

oświadczeniach majątkowych radnych Rady Miejskiej, za rok 2012.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu wrześniu 2013 r. 

opiniowała projekty uchwał oraz  zapoznała  się ze stanem realizacji inwestycji gminnych. W 

ramach realizacji tego punktu komisja wizytowała salę gimnastyczną w Dobrej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w październiku zapoznała się z informacją dot. kosztów utrzymania 

zasobów komunalnych w gminie Stryków. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit  poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją o działalności 

Gminnej Spółki Wodnej w Strykowie oraz opiniowała projekty uchwał w sprawie mpzp. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła 2 posiedzenia. Na  pierwszym posiedzeniu Komisja 

zapoznała się z informacją dot. stanu bezrobocia na terenie Gminy Stryków oraz z informacją 

dot. stanu i estetyki miejsc pamięci narodowej na terenie Gminy Stryków. 

Na drugim posiedzeniu Komisja opiniowała projekt uchwały dot. rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

odwiedziła wybrane jednostki OSP na terenie Gminy celem zapoznania się z warunkami ich 

funkcjonowania . 

 

Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2012/2013. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków poinformował, że w okresie między 

sesjami zajmował się m.in. następującymi sprawami: 

 złożył wizytę w ministerstwie infrastruktury w związku  z problemami w ruchu 

drogowym (około autostradowymi ), gdzie przy zjeździe z autostrady tworzą się korki, 

a zbyt małe rondo nie rozwiązuje problemu dla gminy Stryków. 

Przedstawiciel Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad przekazał informację 

, że dopóki nie powstanie autostrada A 1 żadne prace nie będą czynione związane z 

rozwiązaniem komunikacyjnym tego miejsca. 

W tej chwili jesteśmy na etapie ustalania konkretnych potrzeb i propozycji ich 

rozwiązania  , które będziemy mogli niebawem  przekazać ministrowi. 

 temat związany z wykonywaniem umowy dzierżawy budynku ośrodka zdrowia w 

Strykowie , gdzie od miesiąca maja informowaliśmy podmiot , który dzierżawi ten 

budynek , że nie wywiązuje się z zapisów umowy. Głównym czynnikiem , który 

zdecydował o tym , że wymówiliśmy umowę , było to, że Spółka podnajmowała 

lokale osobom prywatnym nie informując właściciela o tym. Nie było również 

żadnych wyjaśnień w tej sprawie ze strony Spółki. Nie rozmawiał również z nami 

Burmistrz Głowna w tej sprawie. Oczekujemy , że 1 listopada lokal ten zostanie 

opuszczony. Przykro nam tym bardziej , że zostaliśmy zaproszeni tj. przewodniczący 

rady , przewodniczący komisje zdrowia i ja na posiedzenie Komisji zdrowia w 

Głownie, gdzie próbowaliśmy znaleźć rozwiązania polubowne , niestety efekt tych 

rozmów jest taki , że w piątek dr Klincewicz , który pracował o 1979 roku  został 

zwolniony w trybie  dyscyplinarnym. To jest efekt  współpracy samorządów, 

wcześniej były również zwolnienia pracowników, którym sąd przyznał jednak rację. 

W każdej chwili gotowi byliśmy i jesteśmy na to aby w sposób partnerski 

rozwiązywać problemy i załatwiać sprawy. Niestety z drugiej strony nie ma woli 

współpracy. 

Uspokajam wszystkich , że bez względu na to jaka będzie forma funkcjonowania 

przychodni,  opieka medyczna dla pacjentów będzie zabezpieczona. 

 mając na uwadze konstrukcję budżetu na rok przyszły po analizie naszych dochodów 

w roku następnym okazuje się , że ,,janosikoweˮ , którego jesteśmy płatnikami 
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wzrasta do 2.430.000 zł , jest to informacja na podstawie naszych wyliczeń i 

potwierdzona już . 

Będziemy prowadzić akcję informacyjną zachęcającą osoby posiadające domy na 

naszym terenie a nie zameldowane, do zameldowania się na terenie gminy Stryków  

co będzie miało wpływ na naliczanie janosikowego. 

 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 zgodnie z  art. 

5a ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty przedstawiła Pani Anna Sasin 

Sekretarz M-G Stryków. 

 Informacja zawierała m. in.: 

 wykaz szkół i placówek dla których organem prowadzącym w roku szkolnym była 

gmina Stryków,  

 wykaz szkół i placówek niepublicznych wpisanych do ewidencji szkół i placówek 

prowadzonej przez gminę Stryków, 

 liczbę oddziałów i uczniów w szkołach i placówkach publicznych, 

 liczbę etatów nauczycieli w szkołach i placówkach publicznych, 

 wyniki sprawdzianu w VI klasie szkoły podstawowej, 

 wyniki egzaminu gimnazjalnego.  

 
 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok;  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

do § 4 ust. 1  tj. zapis w lit.a  połączyć z zapisem w lit. d ponieważ są to wydatki dotyczące 

jednej jednostki organizacyjnej, zatem w lit. a zastąpić dotychczasową kwotę 31.266 zł  

kwotą po zmianie 47.266 zł , wykreślić literę c , literze d nadać znak lit. c itd. 

Głosowanie autopoprawki: 14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Podczas głosowania nieobecny radny Teodor Kołodziejczyk. 

 

b)  obniżenia cen skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2014 rok; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków poinformowała , że projekt uchwały zawiera 

błąd pisarski: zamiast roku podatkowego 2013 , winno być 2014. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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c) wyrażenia zgody na przeniesienie na rzecz Gminy Stryków własności 

nieruchomości; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków  z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia  24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie na 2014 rok; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w miejscowości Kiełmina, gmina Stryków; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego we wsi Tymianka, gmina Stryków; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego we wsi Zelgoszcz, gmina Stryków; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków na obszarze wsi Sosnowiec; 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

 Spółka Remedium miała dawać usługi naszym pacjentom w Strykowie i w ośrodkach 

zdrowia na wsi. W Bratoszewicach jest bardzo ciężka sytuacja ,lekarz miał być na cały 

etat a teraz pani doktor jest co drugi dzień, przyjeżdża po południu zmęczona, a do 

przyjęcia ma  ponad 40 osób. Nie wyrażamy zgody na taki stan. Już dawno mówiłem 

o tym żeby zawiązać inną spółkę albo zoz gminny , łatwiej byłoby to przekształcić a  

teraz to będzie się gmina Stryków szarpała z gminą  miasta Głowno. 

 czy powstanie zakład w Piaskach Bankowych , czy będą zmiany propozycji składek 

bieżących i inwestycyjnych , jaki udział procentowy będzie musiała pokrywać gmina 

Stryków z budżetu? To co słyszę to niektóre gminy wątpią , że taki zakład powstanie, 

a my jako gmina będziemy ponosić ogromne koszty czego nie spodziewaliśmy się .   

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

 kwestia dotycząca Remedium i świadczenia opieki zdrowotnej-jeden z zapisów 

umowy mówi , że na dzień podpisania tej umowy dotyczącej wynajęcia tych 

budynków  budynek  czy lokale w nim nie mogą  być podnajmowane bez zgody 

właściciela innym podmiotom , co było przyczyną rozwiązania tej umowy. Drugi 

punkt mówił o tym , że poziom podstawowej  opieki zdrowotnej w kolejnych latach 

będzie przynajmniej na poziomie w momencie podpisywania umowy najmu budynku. 

Nie mam natomiast wpływu na organizację pracy w spółce Remedium i godziny 

przyjmowania pacjentów przez lekarzy. 

 powstanie zakładu w Piaskach Bankowych – ktoś , kto przeczytał dokładnie powody, 

z których gminy zrezygnowały z udziału w Związku np. Łęczyca , która ma problemy  

finansowe , powodem wystąpienia Łowicza były wątpliwości co do powstania tego 

zakładu ale główny powód to taki, że Łowicz chciał mieć większy głos decyzyjny w 

sprawach niż zostało to ustalone wspólnie, że działamy po partnersku , wspólnie i 

każda gmina ma odpowiednią ilość głosów , składka podstawowa i inwestycyjna 

liczona jest od  mieszkańca danej gminy. Są też gminy zainteresowane przystąpieniem 

do Związku. W ubiegłym tygodniu  odbyło się spotkanie przedstawiciela Marszałka , 

Wicewojewody i Dyrektora  Regionalnego Ochrony Środowiska celem rozmów,  

gdzie utknął ostateczny element dotyczący przystąpienia do budowy zakładu czyli 

decyzja środowiskowa. Spotkanie miało na celu pokazanie wszystkim ,  którym 

miejscu zakład będzie budowany , że będą wybudowane drogi do tego zakładu, że 

miejsce jest zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego , gdzie na etapie 

uzgodnień żaden organ nie podniósł problemów związanych z usytuowaniem zakładu. 

Wykupiony teren jest dużo większy niż potrzebny pod budowę zakładu bo Związek po 

zakończeniu budowy zakładu planuje  współpracować  z Politechniką Łódzką w 

dziedzinie odnawialnych źródeł energii. 

Całkowity koszt budowy zakładu to ponad 70 milionów zł. 

Radny Czesław Polit zwrócił się z prośbą do Burmistrza aby wystąpić do zarządcy dróg 

powiatowych o dokonanie przeglądu stanu tych dróg i  naprawę dziur w drodze  

w szczególności Tymianka -  Osse . 
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Radny Andrzej Pożarlik pytał czy jest odpowiedź na wystąpienie  do zarządcy drogi 

krajowej nr 72 , w sprawie oznakowania niebezpiecznego skrzyżowania w Zelgoszczy?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że nie ma jeszcze 

informacji od zarządcy drogi w  sprawie oznakowania skrzyżowania w Zelgoszczy . 

Odpowiadając radnemu Politowi Burmistrz poinformował, że  wystąpi do powiatu w sprawie 

stanu dróg powiatowych i naprawy uszkodzeń. 

Radny Bogdan Walczak mówił o następujących sprawach: 

 podziękował w imieniu mieszkańców – spacerowiczów nad zalewem w Strykowie , za 

naprawienie kładki zniszczonej latem przez wodę , zdaniem radnego należałoby 

jeszcze pomalować elementy metalowe tej kładki, żeby nie straszyły rdzą, 

 ul. Sowińskiego w Strykowie – mimo wielu zgłoszeń i uwag w tej sprawie  do dnia 

dzisiejszego zadolenia w chodniku nie są naprawione (od skrzyżowania z ul. 

Warszawska do posesji Pana Góralczyka)- proszę o naprawę ,  

 naprawa chodnika przy ul. Warszawskiej od mostu w stronę górki- naprawiane było 

kilka razy , robiły to chyba trzy firmy jedna po drugiej a i tak nie jest zrobione 

dokładnie- proszę o interwencję w tej sprawie,  

 niewłaściwe oznakowanie na terenie gminy właściwie na każdym kroku niekiedy 

paranoiczne i świadczące o dobrobycie szczególnie powiatu , nie mają środków na 

załatanie wyrw w jezdni a znaków stawiają tyle , że człowiek nie wie gdzie ma 

patrzeć, świadczy to nie tylko o braku znajomości prawa ale o  braku jakiejkolwiek 

inteligencji np. jadąc do Swędowa , kończą się Smolice zaczyna się Swędów , po 

lewej stronie i po prawej stronie są cztery znaki: z jednej strony jest koniec Smolic 

czyli przekreślone czerwoną , pod spodem też tablica koniec obszaru zabudowanego , 

a po prawej stronie jest tablica ze Swędowem i pod spodem obszar zabudowany. 

Pytam: gdzie sens gdzie logika – dwa znaki są niepotrzebne, 

 parking przy kościele mariawickim: na jednym słupku gdzie jest znak ,, parking ˮ jest 

ˮ zakaz zatrzymywania ˮ- jak mam to odczytać?  

Parking przy zalewie – też jest naćpane znaków. 

To samo ul. Targowa – będę rozmawiał z panem burmistrzem odnośnie ustawienia 

tych słupków i parkowania. Proponowałem inne rozwiązanie na ul. Targowej no 

niestety powiat nie podjął tematu. 

Wniosek nasuwa się jeden-  niech powiat zweryfikuje ustawienie tych znaków. 

Radny Marek Gierat pytał: 

 czy jest ustalony dodatkowy termin zbiórki zużytych opon? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków udzieliła odpowiedzi: 

 mamy informację z terenu , że są niedoróbki w zbiórce tych odpadów. Wyjaśniam w 

kwestii opon: opony  od samochodów osobowych  stanowią odpady komunalne , duże 

opony od samochodów ciężarowych , traktorów , kombajnów są to odpady 

pochodzące z działalności gospodarczej. Rolnik też prowadzi taką działalność. Może 

to było niedopatrzenie z naszej strony , kiedy pisaliśmy ulotki z informacją , że jest 

zbiórka zużytych opon i ludzie wystawili wszystkie opony jakie im zalegały w 

posesjach przez kilkanaście lat. 

Podjęliśmy decyzję , że aby nie zalegały te duże opony na posesjach  to ustaliliśmy z 

firmą , że będzie dodatkowa ich zbiórka. Nie jest ustalona dokładna data , będzie to 

prawdopodobnie listopad lub grudzień tego roku. Dokładną informację przekażemy za 

pośrednictwem sołtysów i na stronie internetowej. 

Państwa sołtysów proszę o poinformowanie swoich mieszkańców , że te opony , które 

nie były zebrane przy poprzednich zbiórkach będą zabrane. 
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Co do odpadów wielkogabarytowych, które nie zostały wszystkie zebrane: trochę 

usprawiedliwię firmę która odbierała , a wynika to z nawigacji GPS zamontowanych 

w samochodach, że ludzie wbrew temu co jest pisane , aby odpady były wystawione o  

godz. 6 nie wystawili ich. Zdarzyło się również , że odpady były wystawione a nie 

zabrane. Zrobiliśmy poprawkę w niektórych miejscowościach np. w Rokitnicy , 

Niesułkowie, Nowostawy , Kalinowie . 

Pan Tadeusz Widalski sołtys Kalinowa  stwierdził , że nie było takiej informacji o 

ponownej zbiórce… 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformował , że wyjaśni 

sprawę po sesji. 

 

Ad. 10 Wolne wnioski i sprawy różne.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 11 Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLII  sesji RM radny Andrzej 

Pożarlik  odczytał  wnioski przyjęte przez Komisję:  

 

1. Wystąpić do Zarządu Powiatu Zgierskiego o przegląd i naprawę dróg 

powiatowych na terenie gminy Stryków( wnioskodawca radny Czesław Polit). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

2. Dokonać naprawy drogi gminnej – ul. Swędowskiej  w Anielinie Swędowskim 

( szczególnego uzupełnienia wymagają pobocza drogi) wnioskodawca- radna 

Marzena Skwarko. 

 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLII  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie:  14  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.50  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 


